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PROTOKÓŁ NR LV/2023 Sesji Rady Gminy Siedlce. 
Sesja odbyła się w dniu 30 marca 2023 roku w Urzędzie Gminy Siedlce. 

 
 
Rada Gminy Siedlce liczy 15 Radnych. 
Na Sesji obecnych było: 15 Radnych. 
 
Godzina rozpoczęcia obrad: 13.00. 
 
Udział w obradach wzięli: 
 
1. Pan Henryk Brodowski  - Wójt Gminy Siedlce 
2. Pan Sławomir Jagiełło  - Zastępca Wójta 
3. Pani Barbara Rybaczewska  - Skarbnik Gminy 
4. Pani Dorota Dmowska-Paczuska - Sekretarz Gminy 
5. Pan Tomasz Sawicki  - Kierownik Wydziału IOŚ 
6. Pani Agnieszka Wiadrowska  - Kierownik Wydziału FPO 
7. Pani Barbara Myrcha  - Kierownik GOPS 
8. Pan Sławomir Kordaczuk  - Dyrektor Muzeum Regionalnego w Siedlcach 
9. Pan Waldemar Rostek  - Zastępca Komendanta Państwowej Straży Pożarnej  

   w Siedlcach 
 
LV Sesję Rady Gminy Siedlce otworzył Przewodniczący Rady Pan Andrzej Rymuza, który na 
podstawie listy obecności stwierdził quorum, decyzje Rady będą prawomocne.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. Pan Przewodniczący 
wystąpił z wnioskiem o przeniesienie punktu nr 17 z porządku obrad dotyczącego podjęcia apelu Rady 
Gminy Siedlce w sprawie obrony dobrego imienia Świętego Jana Pawła II i wstawienie go w punkcie nr 
2. W wyniku głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0 wniosek Radnego Andrzeja 
Rymuzy został przyjęty. 
 
W wyniku głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 porządek obrad z uwzględnieniem 
zmian został przyjęty. 
 
Radna A. Olszak odczytała treść apelu Rady Gminy Siedlce w sprawie obrony dobrego imienia 
Świętego Jana Pawła II. 
 
Apel Rady Gminy Siedlce w sprawie obrony dobrego imienia Świętego Jana Pawła II został przyjęty 
przez aklamację. 
  
Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie Sesji; 
2. Podjęcie apelu Rady Gminy Siedlce w sprawie obrony dobrego imienia Świętego Jana Pawła II; 
3. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Siedlce za 2022 rok; 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciw  pożarowego na terenie Gminy Siedlce za 2022 rok; 
5. Przyjęcie protokołu z LIV Sesji Rady Gminy; 
6. Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym; 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023 rok; 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/29/2018 Rady Gminy Siedlce z dnia 28 grudnia 
2018 r. w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-
2023; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w 2023 r.; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Perłowa w miejscowości Stok Lacki; 
12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Wołyńce-Kolonia; 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy i dzierżawę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Siedlce 
położonej w miejscowości Pruszynek; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Stok Lacki; 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 81/1, 81/2, 83, 89/2, 102, 103/1, 103/2, 104, 105 i 
części działek ewidencyjnych 275/1, 275/2, 276, 277 we wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce; 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów wsi Nowe Iganie i Nowe Opole, w gminie Siedlce; 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 

18. Sprawozdanie za 2022 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny; 
19. Informacje Przewodniczącego Rady; 
20. Wolne wnioski, informacje; 
21. Zamknięcie obrad.  
 
Ad.3 
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Siedlce za 2022 rok; 
 
Pan H. Brodowski poinformował, że z uwagi na przyjazd z wizytą w mieście Siedlce Pana Prezydenta 
RP Andrzeja Dudy Pan Komendant Policji nie może uczestniczyć w posiedzeniu Sesji Rady Gminy w 
dniu dzisiejszym. Pan Wójt nadmienił, że wszelkie zgłoszone uwagi dotyczące bezpieczeństwa na 
terenie gminy Siedlce zostaną Panu Komendantowi przekazane. Informacja o stanie bezpieczeństwa i 
porządku publicznego na terenie Gminy Siedlce za 2022 rok załączono do protokołu. 
 
Radny L. Kamiński zabrał głos informując, cyt.: „W dniu 9 marca 2023 roku ukazała się informacja „W 
gminie Siedlce coraz bezpieczniej”. Przeczytałem tą informację i nie bardzo zrozumiałem, w którym 
rejonie, prawdopodobnie w Żelkowie – Kolonii i Stoku Lackim. My tego w Ujrzanowie nie odczuwamy, u 
nas stan bezpieczeństwa ulega z roku na rok pogorszeniu. Przybywa nam podmiotów gospodarczych a 
wraz z nimi przybywa samochodów, a tym samym robi się coraz niebezpieczniej. Najgorsza sytuacja 
jest na drodze krajowej nr 63, mówię o tym już od 10 lat, mówiłem 2 lata temu, w ubiegłym roku i 
przypominam również dzisiaj. Już wydawało się, że po 4 latach mozolnej pracy i przy opracowaniu 
projektu chodnika i oświetlenia coś się zmieni, a nie wiadomo co dalej. W sprawie zadawałem wiele 
pytań tutaj na tej Sali, prosiłem o interwencję kilka wpływowych osób i nikt konkretnie nie potrafił mi 
odpowiedzieć, a zgodnie z zwartym porozumieniem pomiędzy gminą Siedlce, a Generalną Dyrekcją 
Dróg Krajowych i Autostrad inwestycja powinna być zakończona do 31 grudnia 2023 roku. My w 
dalszym ciągu nie możemy korzystać z komunikacji miejskiej, a dotyczy to głównie seniorów, którym 
zafundowaliśmy bezpłatne przejazdy, ale nie możemy przejść na drugą stronę drogi. Podobna sytuacja 
jest na skrzyżowaniu z drogą nr 2, z obwodnicą, bo aby przedostać się na drugą stronę Ujrzanowa w 
godzinach szczytu, rano między godziną 6.00 a 9.00, po południu między godziną 14.00 a 18.00 trzeba 
czekać 10-15 minut, a my musimy przedostać się na tamtą stronę, bo tam jest świetlica, plac zabaw i 
siłownia zewnętrzna. Sądziliśmy, że ta sprawa również się rozwiąże, ale okazało się, że mamy pecha, 
bo firma, która miała sfinansować budowę chodnika i skrętu z drogi nr 63 na drogę gminną 1162 
zmieniła termin i nie wiadomo kiedy to wykona, może za rok, a może i więcej. Tym samym nie będzie, 
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ani chodnika ani alternatywnego przejścia dla naszych mieszkańców i kto powie co mamy dalej robić. 
Niewiele lepiej jest na drodze wiejskiej. Samochody szczególnie firm kurierskich jeżdżą z bardzo dużą 
prędkością, nie tylko tej firmy, która jest usytuowana na naszym terenie, ale wszystkie. Prosimy o 
interwencję Policję. Nie wiem co musi się wydarzyć i ile ludzi musi zginąć, ile zostać kalekami, aby 
władze gminy jak i Dyrekcji Generalnej zrozumiały, że w Ujrzanowie jest niebezpiecznie”. 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że Firma, która miała budować chodnik zwróciła 
się z prośbą, aby inwestycję przesunąć do 2024 roku w związku z wojną na Ukrainie. Została ta 
informacja przekazana na Komisji i być może na poprzedniej Sesji. Pan Radny wie również o tym, że 
projekt jest wykonany, przesłane zostało pismo z Urzędu Gminy do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
i Autostrad o uwzględnienie w budżecie środków finansowych na budowę chodnika. W otrzymanej 
odpowiedzi jest informacja, że jeżeli będą rezerwy finansowe w budżecie Generalnej Dyrekcji to 
budowa chodnika zostanie rozpoczęta w 2023 roku, jeżeli nie to dopiero w roku 2024. Ponadto została 
wydana już decyzja, że przy drodze do Helenowa zostanie wybudowane bezpieczne przejście dla 
pieszych. Pan Wójt nadmienił, że jeżeli chodzi o przejazd Policji radiowozem przez Ujrzanów to ma to 
miejsce, ale trzeba zauważyć, że w gminie Siedlce jest 35 miejscowości i biorąc pod uwagę 
miejscowości takie jak Nowe Iganie, Nowe Opole i Żelków – Kolonia to też są drogi, na których z uwagi 
na budowę autostrady jest bardzo niebezpiecznie. Ze względu na powstały bajpas przejazd jest bardzo 
niebezpieczny i Policja na dzień dzisiejszy częściej przebywa w tamtym rejonie  niż w Ujrzanowie, gdzie 
nie doszło do wypadku i nikt nie zginął na drodze. Pan Wójt zwrócił uwagę, że na obwodnicy w 
Grabianowie, Nowych Iganiach czy Nowym Opolu zdarzają się wypadki i tam gdzie jest niebezpiecznie 
powinno być jak najwięcej interwencji Policji. Pan Wójt poinformował, że przekaże Panu Komendantowi 
Policji prośbę Pana Radnego Kamińskiego, aby radiowóz policji częściej przejeżdżał przez Ujrzanów. 
Pan Wójt ponadto podkreślił, że w Ujrzanowie została wybudowana droga i chodnik przez wieś, 
mieszkańcy mogą bezpiecznie się poruszać. Firm przybywa i należy się cieszyć z tego względu, 
ponieważ jest to wpływ podatków do budżetu gminy Siedlce. W projekcie budowy chodnika, o którym 
mówi Radny Kamiński jest ujęte przejście pod wiaduktem, zadanie zostało przesunięte o rok, ale 
zostanie ono zrealizowane.  
 
Radny L. Kamiński zwrócił uwagę, że jest zawarte porozumienie, które jeżeli nie zostało zmienione ma 
być zrealizowane do 31 grudnia 2023 roku. Radny podkreślił, że głównie chodzi mu o trzy przejścia dla 
pieszych, na wysokości Apisu, przy skrzyżowaniu przy wytwórni mas bitumicznych i na wysokości drogi 
1162. Te trzy punktu są bardzo niebezpieczne jak również przejście przez obwodnicę przez drogę nr 2 
co należałoby jak najszybciej załatwić.  
 
Radny M. Walo poinformował, że na posiedzeniu Komisji Komendant Miejski Policji w Siedlcach 
przedstawił Radnym szczegółową analizę dotyczącą stanu bezpieczeństwa na terenie gminy Siedlce. Z 
uwagi na podniesienie sprawy przez Radnego Kamińskiego dotyczącej zagrożenia, która nie była 
omawiana na posiedzeniu Komisji, ponieważ Pan Radny wówczas jej nie zgłaszał Pan Radny Mikołaj 
Walo podkreślił, że chciałby przytoczyć kilka informacji wynikających z przedstawionej analizy. Z 
przedmiotowej analizy wynikają optymistyczne wieści, ponieważ mając na uwadze zdarzenia drogowe, 
o których wspomniał Radny Kamiński rok 2022 skutkował znacznie mniejszą ilością. W kategorii 
wypadków porównując rok do roku samych wypadków na terenie gminy Siedlce wydarzyło się o 6 mniej 
niż w stosunku do roku 2021 i ta tendencja jest dobrą tendencją. Dużo większy optymizm budzi fakt, iż 
w roku 2021 w wypadkach drogowych zginęło aż 6 osób, natomiast w roku 2022 1 osoba. Jest to 
bardzo optymistyczna wieść. Ponadto osób rannych odnotowano znacznie mniej na terenie gminy. Z 
tych tabel i szczegółowych analiz wynika, że Policja siedlecka jednocześnie w formie prewencyjnej 
ujawniła dużo więcej niż w roku poprzednim wykroczeń, to oznacza, że siły i środki były większe. 
Ujawniono dużo więcej wykroczeń drogowych jak i sprawców kradzieży. Oznacza to, że Policja w roku 
2022, a konkretnie Komenda Miejska Policji w Siedlcach działała sprawnie i poprawiła stan 
bezpieczeństwa na terenie gminy Siedlce. Pan Radny podkreślił, że przedstawił tę informację, aby nie 
wybrzmiał tylko czarny scenariusz, ale po to, aby wystąpić w obronie policjantów, którzy uczciwie i 
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rzetelnie pracują na terenie gminy Siedlce i należy się im również podziękowanie za tę pracę. W trakcie 
prawie godzinnej dyskusji na posiedzeniu Komisji Radni przedstawiali Panu Komendantowi wnioski z 
poszczególnych miejscowości informując w jakich kategoriach zdarzają się problemy, gdzie należałoby 
zwiększyć skuteczność podnosząc stan bezpieczeństwa i Pan Komendant poinformował, że te wnioski 
będą realizowane. Pan Radny podkreślił, że informacja ta, ma uświadomić odbiorców o czym Radni 
rozmawiają podczas posiedzenia Komisji, nad czym pracują, a nie tylko w trakcie Sesji Rady widząc to 
tylko w czarnych barwach. W imieniu własnym Pan Radny Mikołaj Walo na ręce nieobecnego Pana 
Komendanta złożył wyrazy podziękowania za ciężką i rzetelną pracę.  
 
Radna A. Olszak zwróciła uwagę, że w przedstawionym sprawozdaniu nie ma mowy o tym czy mają 
być wprowadzone jakieś ułatwienia i zabezpieczenia tego stanu bezpieczeństwa np. w postaci świateł. 
Radna podkreśliła, że tych świateł jest coraz więcej i jest to pozytywne, szczególnie w miejscowości 
Golice zrobiło się bezpiecznie, ale w Strzale została potrącona nastolatka w dość w newralgicznym 
miejscu. Radna zwróciła się z pytaniem czy w tym miejscu powstaną światła, czy będą podejmowane w 
tym kierunku jakieś kroki.  
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że projekt na sygnalizację świetlną w 
miejscowości Strzała i w miejscowości Nowe Iganie został ujęty w budżecie w roku ubiegłym, ale nie 
zgłosił się żaden wykonawca. Na dzień dzisiejszy jest już zawarta umowa z wykonawcą projektu na 
wybudowanie sygnalizacji świetlnej przy szkole w Nowych Iganiach i w Strzale. Na wykonanie projektu 
jest sześć miesięcy.  
 
Ad.4 
Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciw  pożarowego na terenie Gminy Siedlce za 2022 rok; 
 
Pan Waldemar Rostek Zastępca Państwowej Straży Pożarnej w Siedlcach przedstawił informację o 
stanie bezpieczeństwa przeciw  pożarowego na terenie Gminy Siedlce za 2022 rok. Informacja zostanie 
załączona do protokołu. 
 
Uwag i wniosków do informacji o stanie bezpieczeństwa przeciw  pożarowego na terenie Gminy Siedlce 
za 2022 rok nie zgłoszono. 
 
Ad.5 
Przyjęcie protokołu z LIV Sesji Rady Gminy. 
Uwag i wniosków do protokołu nie zgłoszono. 
Protokół z LIV Sesji Rady Gminy został przyjęty przez aklamację. 
 
Ad.6 
Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym 
 
Informację z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym przedstawi Pan Henryk Brodowski Wójt 
Gminy Siedlce. Informacja została załączona do niniejszego protokołu.  
 
Ad.7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023  rok; 
 
Pani B. Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
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Po udzieleniu odpowiedzi na pytania ze strony Urzędu uwag i wniosków do projektu uchwały nie 
zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LV/729/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Siedlce na 2023 rok,  została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
 
Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LV/730/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Siedlce,  została podjęta głosami: za -15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
0. 
 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/29/2018 Rady Gminy Siedlce z dnia 28 grudnia 2018 
r. w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LV/731/2023 w sprawie zmiany Uchwały Nr 
III/29/2018 Rady Gminy Siedlce z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie ustanowienia programu 
osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023,  została podjęta głosami: za -15, przeciw – 
0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w 2023 r.; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LV/732/2023 w sprawie określenia programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2023 r, została podjęta 
głosami: za -15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.11 
Podjęcie uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy Perłowa w miejscowości Stok Lacki; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LV/733/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy Perłowa 
w miejscowości Stok Lacki, została podjęta głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.12 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Wołyńce-Kolonia; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LV/734/2023 w sprawie nadania nazw ulic w 
miejscowości Wołyńce-Kolonia, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.13 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy i dzierżawę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Siedlce położonej 
w miejscowości Pruszynek; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radna A. Olszak zwróciła się z pytaniem dlaczego gmina odstąpiła od obowiązku przetargowego dla 
tych działek. 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że te działki były już dzierżawione dla firmy, która 
złożyła wniosek na przedłużenie dzierżawy na okres 29 lat. Dzierżawca płaci 11.000 rocznie za każdy 
hektar, a grunt przeznaczony jest tylko i wyłącznie na fotowoltaikę. Gmina przedmiotową działkę o 
powierzchni 293 ary zakupiła pół roku temu. 
Radna A. Olszak zwróciła uwagę, że gmina mogła ogłosić przetarg na dzierżawę tych działek i zarobić 
na tym więcej. 
 
Po udzieleniu odpowiedzi na pytania ze strony Urzędu uwag i wniosków do projektu uchwały nie 
zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LV/735/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy i dzierżawę nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Siedlce położonej w miejscowości Pruszynek, została podjęta głosami: za 
- 12, przeciw – 0, wstrzymujące się – 3. 
 
 
 
 
 
Ad.14 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości Stok 
Lacki; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został również omówiony 
na posiedzeniu Komisji  Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał 
pozytywną opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LV/736/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości położonej w miejscowości Stok Lacki, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.15 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 81/1, 81/2, 83, 89/2, 102, 103/1, 103/2, 104, 105 i części 
działek ewidencyjnych 275/1, 275/2, 276, 277 we wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji  Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LV/737/2023 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 81/1, 
81/2, 83, 89/2, 102, 103/1, 103/2, 104, 105 i części działek ewidencyjnych 275/1, 275/2, 276, 277 we 
wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.16 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentów wsi Nowe Iganie i Nowe Opole, w gminie Siedlce; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji  Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LV/738/2023 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów wsi Nowe Iganie i 
Nowe Opole, w gminie Siedlce, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.17 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 
 
Pan Tomasz Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został również omówiony 
na posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LV/739/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A, została podjęta głosami: za - 15, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.18 
Sprawozdanie za 2022 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że sprawozdanie za 2022 rok z realizacji 
zadań z zakresu wspierania rodziny zostało omówione na posiedzeniu Komisji Oświaty, 
Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymało pozytywną opinię.  
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są pytania do sprawozdanie za 2022 rok z realizacji 
zadań z zakresu wspierania rodziny. 
Uwag i wniosków do sprawozdanie za 2022 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny nie 
zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie sprawozdanie za 2022 rok z realizacji zadań z zakresu 
wspierania rodziny. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że sprawozdanie za 2022 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania 
rodziny została przyjete głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.19 
Informacje Przewodniczącego Rady; 
 
Przewodniczący Rady poinformował o: 

 Terminie składania oświadczeń majątkowych przez Radnych do dnia 30 kwietnia 2023 roku; 

 Uchwała Nr XLIII/333/2023 Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 21 marca 2023 roku w sprawie 
obrony dobrego imienia Św. Jana Pawła II; 

 Pismo Wojewody Mazowieckiego Nr WNP-S.4131.6.2023 z dnia 27 lutego 2023 roku dotyczące 
wskazania podjęcia uchwały w sprawie przekazania petycji z naruszeniem prawa. 

 
Ad. 19   
Wolne wnioski, informacje; 
 
W tym punkcie zostały poruszone następujące zagadnienia: 
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 Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce wręczył nagrody laureatom konkursu Sołtys Roku 2022; 

 Radna A. Olszak zwróciła się z prośbą o pozamiatanie piachu na chodniku wzdłuż ulicy 
Brzozowej w miejscowości Rakowiec; 

 Radna A. Olszak wystąpiła z ostrzeżeniem do mieszkańców przed niewłaściwą, 
monopolistyczną firmą, która pojawiła się na terenie gminy Siedlce, a mianowicie Firma Liquid 
System z Międzyrzeca. Radna podkreśliła, że przykład jej osoby jak i mieszkańców Rakowca 
jest taki, że Firma ta wybudowała sieć światłowodową w miejscowości Rakowiec 
doprowadzając światłowód do domów. Zadanie miało być wykonane z końcem miesiąca 
grudnia ubiegłego roku, natomiast w domu Pani Radnej gniazdko zostało zamontowane w dniu 
6 marca, a już 3 lutego ogłoszono, że adresy rakowieckie można wykorzystywać i podłączać 
do Internetu, czyli ponad miesiąc wcześniej zanim zamontowano gniazdka. Mieszkańcy 
ochoczo ruszyli do tego, aby zgłaszać się do firm o podłączenie tego światłowodu. Jednak 
tylko Firma Furora Światłowód, która jest Firmą Spółką córką Firmy Liquid System może 
podłączyć mieszkańcom światłowód. Mieszkańcy zostali oszukani przez pracownika, 
mieszkańcy nie mogą skorzystać z tego światłowodu dobrowolnie w każdej innej firmie, a tylko 
i wyłącznie z Firmy Furora Światłowód. Cała sieć została wybudowana ze środków unijnych , w 
grudniu mieszkańcom rozesłano fakturę na kwotę 299 złotych za przyłącza internetowe, 
którego jeszcze tak naprawdę nie dokonano, wykonano to dopiero w marcu, gdzie finalnie z 
tego światłowodu będzie można skorzystać po podpisaniu umowy z Furorą. Liquid System 
wybudował sieć za pieniądze unijne, a z tego światłowodu może korzystać tylko Firma Furora 
System jako zewnętrzna firma żadna inna firma wejść w to nie może.  

 Radna A. Olszak poinformowała, że złożyła pismo w sprawie przekazywania jej skanów 
protokołów z posiedzeń Komisji, w których uczestniczy zgłoszone ustnie na Sesji w miesiącu 
styczniu, których nie otrzymała; 

 Radna A. Olszak zwróciła uwagę, że zostały przesłane pisma do Sołtysów w sprawie 
przeprowadzania konsultacji społecznych w związku ze zmianą statutów sołectw. Radna 
zwróciła uwagę, aby zamieścić na stronie internetowej harmonogram tych konsultacji; 

 Radny M. Walo zwrócił się z prośbą o pilną naprawę przejezdności na ulicach: Porzeczkowa i 
Pomarańczowa w miejscowości Grabianów z uwagi na bardzo zły stan nawierzchni; 

 Radny M. Walo zwrócił się z prośbą o wprowadzenie ograniczenia tonażowego na ulicy 
Wrzosowej w miejscowości Grabianów. Wzrasta tam ilość przejazdów pojazdów ciężkich, 
nawet przekraczających tonażowo 40 ton. Droga ulicy Wrzosowej jest po remoncie i istnieje 
obawa , że zostanie zniszczona. Przejazdy ciężkich pojazdów mogą trwać nawet do końca 
miesiąca maja, a ma to związek z rozbudową obiektów wojskowych w rejonie strzelnicy i 
terenów towarzyszących. Wykonawcy korzystają z drogi ulicy Wrzosowej, ale również 
uciążliwe są przejazdy sprzętów wojskowych. Jednostka siedlecka posiada pojazdy o masie 18 
ton. Pan Radny zwrócił się z prośbą o interwencję w tej sprawie. 

 Radny M. Walo zwrócił się z prośbą o oznakowanie znakami drogowymi podporządkowania 
skrzyżowania drogi ulicy Łukowskiej z dwiema drogami przecinającymi; 

 Pan Sołtys wsi Topórek Radosław Rostkowski zwrócił się z prośbą o naprawę studzienek 
kanalizacyjnych w Topórku; 

 Radny R. Chojecki zwrócił się z prośbą o zamontowanie lusterek w dwóch miejscach: koniec 
ulicy Prądzyńskiego przy skrzyżowaniu z ulicą Wyględówka oraz skrzyżowaniu ulic Polnej z 
Gościńcem; 

 Pani Sołtys wsi Golice zwróciła uwagę na niebezpieczny dół w trawniku przy ulicy Słonecznej; 

 Pan Radny G. Matuszyński zwrócił się z prośbą o wycięcie dwóch drzew kasztanowca 
rosnących przy drodze powiatowej. 

 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady LV Sesji Rady 
Gminy Siedlce, dziękując wszystkim obecnym za udział.  
 
Na LV Sesji Rady Gminy Siedlce zostały podjęte następujące uchwały: 
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1.  LV/729/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023 rok; 

2.  LV/730/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 

3.  LV/731/2023 
w sprawie zmiany Uchwały Nr III/29/2018 Rady Gminy Siedlce z dnia 28 
grudnia 2018 r. w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Posiłek w 
szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

4.  LV/732/2023 
w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w 2023 r.; 

5.  LV/733/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy Perłowa w miejscowości Stok Lacki; 

6.  LV/734/2023 w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Wołyńce-Kolonia; 

7.  LV/735/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy i dzierżawę nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Siedlce położonej w miejscowości Pruszynek; 

8.  LV/736/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 
miejscowości Stok Lacki; 

9.  LV/737/2023 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 81/1, 81/2, 
83, 89/2, 102, 103/1, 103/2, 104, 105 i części działek ewidencyjnych 275/1, 
275/2, 276, 277 we wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce; 

10.  LV/738/2023 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów wsi Nowe Iganie i Nowe 
Opole, w gminie Siedlce; 

11.  LV/739/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PGE Dystrybucja S.A. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie Sesji Rady Gminy załączone do protokołu oraz 
zamieszczone na stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Siedlce. 
            
 
 

                        Przewodniczący Rady 
 

                Andrzej Rymuza  
Protokolant 
Hanna Krzemińska 


